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Zapytanie 

w sprawie: poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy ul. Lnianej.  

 

W związku z  interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy istnieje możliwość 
poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na ul. Lnianej przy bloku nr 328 w pobliżu poczty? 
Za znajdującego się tam zakrętu  od ul. Rydzowej mkną samochody mając za nic zwężenie, a  
plastikowe słupki rzadko kiedy  tam nie stoją, bo są regularnie niszczone. Mieszkaniec 
niejednokrotnie uciekał z pasów, aby nie zostać potrącony przez szybko jadące auta. Osoby starsze i 
dzieci  z obawą tam przechodzą.  W opinii mieszkańca należałoby tam zainstalować progi zwalniające 
czy pinezki. Kolejnym problemem jest słabe oświetlenie tej ulicy z wykorzystaniem opraw starego 
typu, co wpływa na trudności z dostrzeżeniem przechodnia w złych warunkach atmosferycznych. Czy 
można liczyć na rozwiązanie tego problemu?   
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